
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 95/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 14 februarie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 1 reprezentant ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: 
Debreczeni László, Lakatos László, Magyarosi Imola-Piroska, Székely Kincső. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 272/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Bună ziua. Bine ați venit la 
ședința extraordinară de astăzi. O să încep cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „O să vă întreb înainte de a intra în dezbaterea punctelor, dacă are cineva 
propuneri pe Ordinea de zi de astăzi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, eu aș avea o propunere, 
Toth-Birtan Csaba sunt, un proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consilului 
Local nr. 33/2023. Și cred, că și colega mea, și Fruzsina are.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Da, am de adăugat un 
punct legat de modificarea cu privire la finanţarea programelor culturale.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Aș dori să vă 
întreb, dacă retragem de pe Ordinea de zi punctul 1?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, da, retragem punctul 
1.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Atunci nici nu discutăm, 
nici nu votăm punctul 1. Bine, mulțumesc. Acum vă rog să votați, dacă sunteți de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2, propunse de d-na Vargha Fruzsina și Toth-
Birtan Csaba. O să vă întreb pe rând luarea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
preluarea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi punctelor D1 și D2.” 



 

 

 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Eu, Jancsó Éva, sunt de 
acord cu introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2 pe Ordinea de zi. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1 și D2. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Acum o să 
votăm Ordinea de zi în întregime, cu punctele adăugate, D1 și D2, fără punctul 1, deci 
rămâne punctul 2, 3, 4 și 5. Sunteți de acord cu Ordinea de zi completă?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Eu, Jancsó Éva, sunt de 
acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 



 

 

 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi și aș dori să semnalez faptul că nu doresc să particip la deliberarea și votarea 
punctului 4.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Bine, am notat. (lb.r.): 
Acum trebuie să votăm modul de votare a punctelor discutate. Sunteți de acord să votăm la 
final, după prezentarea tuturor punctelor de pe Ordinea de zi?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Jancsó Éva, și eu sunt de 
acord să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord să votăm la sfârșit.”
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord și nu 
doresc să particip la deliberarea și votarea punctului 3.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Înainte de a 
intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 



 

 

personal pe care-l au în problema respectivă. Aici am, că d-na Kiss-Bartha Annamária nu 
dorește să voteze la punctul 3, și dl. Zsigmond József la punctul 4. Dacă mai este cineva, 
care nu dorește să voteze la punctele de pe Ordinea de zi. Dacă nu, mergem mai departe la 
punctul 2.  
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui act aditional la Contractul de închiriere nr. 2389/15.01.2015 încheiat cu Orange 
România SA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „La contractul încheiat cu 
Orange România SA dorim să adăugăm prin acest act adițional o literă c, care sună în 
modul următor: să permită alimentarea temporară în regim de subconsumator cu 
contorizare separată a releului Orange implementat pe clădirea Direcției Finanțelor Publice 
Municipale Sfântu Gheorghe la rețeaua electrică până la finalizarea soluției definitive a 
branșamentului și cu achitarea consumului de către locatar prin refacturare, în termen de 15 
zile de la emiterea facturii.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 34/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Menționez că, 
Comisiile de specialitate 1 și 5 au dat aviz favorabil. Vă întreb, dacă aveți propuneri? Dacă 
nu, mergem mai departe la prezentarea punctului 3, care este prezentat de dl. primar Antal 
Árpád-András.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii 
unui teren situat în municipiul Sfântu Gheorghe, str. Jókai Mór. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Cred, că dl. primar nu poate 
să prezinte, ori a ajuns deja la București, ori este în drum spre București, așa că, încerc eu 
să prezint proiectul de hotărâre. Este vorba de terenul pe care l-am achiziționat odată cu 
achiziționarea fermei de păsări din str. Jókai Mór. O parcelă de 73.414 mp prin efectul 
acestui proiect de hotărâre se divide într-o parcelă de 49.229 mp și una de 24.185 mp, și se 
dorește introducerea din domeniul privat al municipiului în domeniul public al 
municipiului și declararea lui ca bun de interes public local.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Kiss-
Bartha Annamária), HOTĂRÂREA NR. 35/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Comisiile de 
specialitate 1, 2 și 5 au dat aviz favorabil. Vă întreb, dacă aveți propuneri, observații 
referitor la punctul prezentat, punctul 3? Dacă nu, mergem mai departe la punctul 4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării HCL nr. 40/2012 privind aprobarea derulării programului multianual de 
înfrumuseţare a zonelor verzi aferente blocurilor de locuit, cu modificările şi completările 
ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Datorită evoluţiei preţurilor 
la diferite materiale necesare la confecţionarea gărduleţului de protecţie, respectiv la 
prețurile de achiziție pentru bănci, este necesar, ca să mărim valoarea totală, plafonul 
defapt, pentru care puteau să aplice și pot în continuare să aplice Asociațiile de proprietari 
și propunem ridicarea acestuia de la 1500 la 3000 de lei.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 36/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au avizat favorabil. Aveți propuneri, observații referitor 
la punctul 4? Dacă nu, mergem mai departe la punctul 5.” 



 

 

 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării 
şi desfăşurării evaluării managementului pe anul 2022 al Teatrului “Andrei Mureșanu” 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „În acest proiect de 
hotărâre este vorba despre evaluarea managementului pe anul 2022 al Teatrului “Andrei 
Mureșanu”. Acesta este o evaluare anuală. Trebuie aprobat acum calendarul pentru 
organizarea evaluării, iar comisia de evaluare va fi numit prin dispoziție de primar. 
Mulțumesc.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 37/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Comisiile de 
specialitate 1, 4 și 5 au avizat favorabil. Aveți propuneri, observații referitor la punctul 5? 
Dacă nu, mergem mai departe la punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 308/2011 cu privire la finanţarea nerambursabilă de la bugetul local, 
a programelor, proiectelor şi acţiunilor culturale, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 „Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. În 
fiecare an lansăm aceste proiecte culturale pentru finanțarea, sau cofinanțarea proiectelor și 
programelor culturale din oraș. În 2022 am avut 87 de solicitări, din care 66 au fost 
finanțate și 64 proiecte au fost realizate. Anul acesta modificarea în regulament constă în 
ușurarea procedurilor de administrare și sunt descrise mai transparent cheltuielile pe care le 
pot solicita aceste ONG-uri, care apelează la aceste programe. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 38/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Comisiile de 
specialitate 1, 4 și 5 au avizat favorabil. Aveți propuneri, observații referitor la punctul D1? 
Dacă nu, trecem la punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării și completării HCL nr. 33/2023 privind aprobarea participării municipiului 
Sfântu Gheorghe la proiectul „Înființarea unui campus pentru învățământul dual în 
Municipiul Sfântu Gheorghe”, și inițierea procedurii de selecție a operatorilor economici 
cu rol de partener. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Modificarea pe care o 
propunem la Hotărârea Consiliului Local nr. 33/2023 este menționarea atât în titlul 
hotărârii, cât și în articolul 1 denumirea partenerilor, și anume: Universitatea Babeș- 
Bolyai- Extensia Universitară Sfântu Gheorghe, Liceul Economic Berde Áron, Liceul 
Tehnologic Constantin Brâncuși și Liceul Tehnologic Puskás Tivadar. N-au fost 
menționate aceste unități partenere și trebuie să fecem această corectură.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 39/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Comisiile de 
specialitate 1, 4 și 5 au avizat favorabil. Aveți propuneri, observații la punctul D2? Dacă 
nu, am ajuns la final, adică au fost prezentate toate punctele de pe Ordinea de zi. Urmează 
să votăm. Eu, persobal, Jancsó Éva sunt de acord cu punctele 2, 3, 4 și 5, respectiv cu 
punctul D1 și D2. Deci fără punctul unu, care n-a fost prezentat și nici nu am votat. Vă 
întreb, dl. Comăneci Liviu, dacă sunteți de acord cu punctul 2, 3, 4 și 5, respectiv cu D1, 
D2?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
punctul 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 2, 3, 4, 



 

 

5, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.”  
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Mulțumesc. Punctul 1 a 
fost retras, deci avem punctul 2, 3, 4, 5, D1 și D2. Mulțumesc.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu 2, 3, 4, 5, D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
2, 3, 4, 5 și cu 1, 2, de la Diverse.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 2, 3, 4, 5, respectiv cu D1 și D2.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 2, 3, 4, 5, 
respectiv D1 și D2. Mulțumesc.”  
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 
1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
punctele 2, 4, 5, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 2, 3, 4, 
5, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 2, 3, 4, 5, D1, D2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 2, 3, 4, 5, D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 2, 3, 4, 5, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 2, 3, 4, 5, respectiv cu D1 și D2.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 2, 3, 4, 5, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 2, 3, 5, respectiv cu D1 și D2, la punctul 4 nu să votez. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Am notat. 
Mulțumesc pentru prezență. Am ajuns la finalul ședinței. Vă doresc o zi bună și ne vedem 
vineri. La revedere.” 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 23 februarie 2023. 
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